
 

 

 

 

 

Verslag OR vergadering 18 oktober 2023 

Vergadermoment van 14u20 tot 16u 

Aanwezigheden:  Mr. Roel Eerlingen, Mr. Jeannot Lauwers, Mr. Ivo Huygen, Mv. Jessy 
Martens, Mv. Ilse Diepvens, Mr. Erik Leus, Mv. Ann Briers, Mv. Sandrine Ercken, Mr. Kristof 
Gilissen, Mv. Mieke Hulsbosch,  Mv. Linda Carolus, Mv. Yvonne Van De Scheur, Mv. Sabine 
Aerts. 

 

1. Vorig verslag 

Dit werd goedgekeurd. Er waren geen opmerkingen. 

 

2. Varia 

Verschaffen van contracten aan de medewerkers verloopt niet altijd correct. Men moet de 

contracten laten ondertekenen voor de aanvang van de arbeid. De werknemer ontvangt ook 

steeds een mail met het arbeidsreglement. Indien er geen mailadres is krijgt de wn een 

afgeprinte versie.  

De contracten kunnen binnen de week of op voorhand gemaakt worden, mist het correct 

doorgeven van de begin datum (start datum) van het personeelslid. 

 

3. Opname jaarlijks verlof (afspraken, arbeidsreglement) 

Men mag verlof nemen van 1 januari tot 31 december, dit staat zo in het AR.  

 

4. Integro ‘Met Kleur Omringd’ (verscheen in alle gemeenten waar Integro gelegen is.) 

Wat is de kostprijs hiervan? Het heeft Integro niets gekost omdat ze met veel sponsors 

hebben gewerkt. 

Doel: Ze willen zo meer bekendheid verschaffen en hun imago vergroten. Het was een 

strategische actie en een methodiek van communicatie.  

 

5. Lijst In en Uit zorgtoppers 

Deze werden aan de leden van de OR bezorgd. 

 

 



 

 

 

 

 

6. Meerjaren plan. Wat met de zorgtoppers? 

Hoe houden we deze aan boord en hoe trekken we zorgtoppers aan. 

Dit is niet zo evident. Men wacht  de subsidies van de overheid af . In de begroting  van 2024 

kan men  hier eventuele extra maatregelingen treffen. Want het is een communicerend vat, 

het is geven en nemen 

7. Leegstand binnen Integro 

In de vakantieperiode hebben verschillende huizen te maken gehad met leegstand. Er was 

een tijdelijke stopzetting van opnames, maar deze is niet meer van toepassing. Alle huizen 

zijn momenteel voor 99 procent bezet. 

 

8. Fietsleasing in Neerpelt: hoe verloopt deze vergoeding? 

Er is hiervoor nooit een vergoeding geweest.  

 

9. Toelichting door Jessy Martens over kaderopvolging- meeruren- absenteïsme 

Jessy deelde dit via grafieken mee aan de OR-leden.  

 

10. Wat als een zorgtopper meeruren wil laten uitbetalen.   

Indien er een aanzienlijk aantal meeruren zijn en de medewerker wilt deze uitbetaald 

hebben, dan is dit een mogelijkheid. In de toekomst moet men de meeruren tot een 

minimum gaan beperken om geen sanctie te krijgen als werkgever.  

 

11. Volgende vergadering 15 november 2023 om 14u in de Zorgmijn. 

 

 

An Briers, 

Secretaris OR VZW Integro 


